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Kortrijkzanen?

Onze stad telt ruim 80.000 
inwoners. Sinds kort zijn  
ook Ellen Vandevyvere (32), 
Jeroen Reinenbergh (34), hun 
zoontje Milo (3) en hond Kodi 
Kortrijkzanen.

Ellen: “Ik groeide op in Marke, maar 
15 jaar geleden ging ik in Antwerpen 
op kot. Daar leerde ik Jeroen kennen, 
die van Boom afkomstig is. Zo bleef 
ik er plakken, maar enkele maanden 
geleden verhuisden we van Linker-
oever naar de wijk Lange Munte.”

“Toen Milo geboren werd, stelden 
we ons de vraag: waar zien we onze 
kinderen opgroeien? Antwerpen is 
heel druk. Vooral het verkeer is een 
ramp. Kortrijk is ook een stad, maar 
dan met de gemoedelijke sfeer van 
een dorp. Kortrijk is bovendien heel 
kindvriendelijk. Er zijn veel speel-
pleintjes en horecazaken zoals 
Tarterie en De Dingen ontvangen 
gezinnen met open armen.”

Jeroen: “In Antwerpen gaf ik informa-
ticaopleidingen in de Karel de Grote 

Hogeschool. Nu doe ik hetzelfde bij 
Vives, op een boogscheut van ons 
huis.” Ellen: “Ook ik werk deeltijds bij 
Vives als business coach voor stu-
denten. Daarnaast geef ik opleidin-
gen in bedrijven. De nabijheid van de 
E17 is een groot voordeel.”

Jeroen: “In onze vrije tijd vind je ons 
vaak in de bib. Ellen gaat voor de 
boeken en ik voor de STEM-work-
shops in de Maakbib. We zijn ook fan 
van de Deelfabriek. Recent huurden 
we er Milo zijn eerste fietsje.”

Nieuwe
Kortrijkzaan
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KO
RTRIJK

Vanaf 1 januari 2025 is roken verboden op diverse openluchtlo-
caties zoals speel- en sportterreinen, attractieparken, dieren-
tuinen en kinderboerderijen. Ook geldt een rookverbod binnen 
een straal van 10 meter van ingangen van woonzorgcentra, 
ziekenhuizen, kinderdagverblijven, scholen en bibliotheken. 
Deze wet wil kinderen en jongeren beschermen tegen roken en 
vapen. Op deze plaatsen moet het rookverbod duidelijk aange-
geven worden. Organisaties kunnen op de website van de stad 
signalisatiemateriaal aanvragen.

 › www.kortrijk.be/rookverbod

Rookverbod op 
verschillende 
openluchtlocaties  

Fotograaf Jelle Vermeersch, bekend van de fotoreeks  
Buitenleven en bezieler van Bahamontes magazine,  
legde KU Leuven Kulak op een unieke manier vast in een 
multimediale tentoonstelling. Aan de hand van krachtige 
portretten, boeiende podcasts en een beklijvende video 
krijg je een intieme blik achter de schermen van Kulak.  
De tentoonstelling maakt deel uit van de viering van het  
jubileumjaar, want Kulak wordt dit jaar 60. Je kan de ten-
toonstelling bezoeken vanaf 21 februari. Gratis toegankelijk 
op weekdagen tijdens de kantooruren.

 › kulak.kuleuven.be/nl/nieuws_activiteiten/activiteiten/60-jaar-kulak

Op zaterdag 1 februari weten we wie ons land zal vertegenwoor-
digen op de volgende editie van het Eurosongfestival. Een van de 
kanshebbers is stadsgenote Stefanie Callebaut. Als frontvrouw 
van SX scoorde ze hits met Gold en Black Video. Nu wil ze ook 
Bazel veroveren. Kom vanaf 19 uur samen kijken in Hangar K of 
kijk gezellig thuis. Maar vooral: stem Stefanie! Ook Kortrijkzaan 
Arend Delabie kan jouw stem gebruiken. Hij is een van de negen 
finalisten van De Nieuwe Lichting, een wedstrijd van StuBru voor 
nieuw muzikaal talent. Geef Arend jouw stem via de site en app 
van Studio Brussel.

 › www.vrtmax.be

KO
RTRIJKKulak 60 NU

Heb jij een boom geplant of een stuk haag gezet? Of heb je  
je voortuin onthard of een regenwaterput geïnstalleerd?  
De stad wil je bedanken voor je inspanningen. Je kan jouw 
stad nog verder helpen door jouw actie te registreren op 
www.lokaalklimaatpact.be. Ben je benieuwd hoe goed je 
woning of tuin bestand is tegen klimaatverandering?  
Vul enkele gegevens in op www.groenblauwpeil.be en  
ontdek hoe jouw perceel beschermd is tegen droogte,  
hittestress en wateroverlast. Je krijgt ook tips om je  
perceel meer klimaatrobuust te maken.

Oproep 
groenblauwpeil 

Stem voor Arend
en Stefanie

Wildebras is opnieuw op zoek naar wilde plaatsjes in 
Kortrijk en deelgemeenten om die samen met buurtbe-
woners tijdelijk tot een speelzone om te toveren. Ken je 
zo een plaats in je buurt en droom je samen met enkele 
ouders en kinderen van een clubhuis, kleine speelcon-
structie, evenwichtsparcours ... waar je zelf ook actief 
aan verder wil bouwen? Laat het voor 15 maart weten aan 
bieke.vertriest@kortrijk.be.

 › www.jctranzit.be 

Gezocht:
avontuurlijke ouders
en gezinnen

Heb je expertise in thema’s als ruimtelijke ordening,  
huisvesting, duurzaamheid, mobiliteit of gelijkaardige 
domeinen? Wil je een bijdrage leveren aan de ruimtelijke 
toekomst van Kortrijk? Stel je dan voor 10 maart kandidaat 
voor de nieuwe Gemeentelijke Commissie voor Ruimtelijke 
Ordening (GECORO) voor de periode 2025-2030. Bij GECORO 
werk je mee aan ruimtelijk beleid, mobiliteit, klimaat en  
gebiedsontwikkeling. Je adviseert het stadsbestuur en 
draagt bij aan een duurzame en toekomstgerichte stad.

 › www.kortrijk.be/nieuwe-leden-gecoro 

Word lid van de 
GECORO Kortrijk

Roken en vapen
zijn verboden
op deze site

Wet van 22 december 2009 
betreffende regeling rookvrije plaatsen

24-12_Rookvrij_Affiche_A3.indd   124-12_Rookvrij_Affiche_A3.indd   1 18/12/2024   08:4918/12/2024   08:49
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Met de paplepel
Kunst en cultuur maken bij sommige 
jongeren deel uit van het dage-
lijkse leven. Dat is zeker zo voor 
Mèrle Ovaere (15): “Mijn papa werkt 
als vormgever voor Schouwburg 
Kortrijk en ik erfde zijn grafische ge-
nen. Maar meer nog dan beeldende 
kunsten, hou ik van podiumkunsten. 
Als kind schuimde ik al festivals af 
met mijn ouders. Zelf volg ik een 
musicalopleiding en speel ik cello. 
Daarnaast entertain ik graag kin-
deren. Dat doe ik niet alleen op de 
speelpleinwerking, maar nu dus ook 
als ambassadeur van Spinrag.”

Hetzelfde geldt voor Yun Bovry (14): 

“Ook mijn mama heeft een link met 
de schouwburg: zij is er program-
mator. Voor haar werk gaat zij vaak 
naar voorstellingen kijken en ik ga 
al van jongs af aan mee met haar. 
Drie jaar geleden verhuisde ik van 
Duitsland naar België en had ik het 
even moeilijk met aanpassen. Toen 
ik Spinrag bezocht, leerde ik Fien 
kennen. We zijn intussen beste 
vriendinnen geworden. Het is straks 
onze tweede editie samen als Spin-
ragambassadeur.”

Actief deelnemen
Fien Nuttin (13) is de dochter van 
Spinragcoördinator Mieke Vande-
candelaere: “Ik ben misschien de 
jongste van de bende, maar ik ga  
al het langst van allemaal naar 
Spinrag: vanaf mijn twee jaar.  
Ik hield altijd het meest van de 
activiteiten waaraan je als kind zelf 
mocht deelnemen. De stadswande-
ling bijvoorbeeld, waarbij je telkens 
op een stopplaats een opdrachtje 
moet uitvoeren. Dit jaar is er geen 
stadswandeling, maar een interactief 
stadsspel. De ambassadeurs krijgen 
daar ook een belangrijke rol in.”

Ook Rune Corne (16) houdt het 
meest van de interactieve onder-
delen van Spinrag: “Zelf nam ik ooit 
deel aan de SP.AT-ateliers. Tijdens 
deze theaterateliers werkten we 
met een groep kinderen zelf een 
voorstelling uit, die we dan tijdens 
Spinrag mochten opvoeren. Omdat 
ik vier jaar geleden te oud werd om 
in te schrijven voor de ateliers, werd 
ik ambassadeur. Zo kan ik nu zelf 
kinderen en hun ouders begeleiden.”

Ambassadeurs
Waarom deze jongeren zo graag 
hun krokusvakantie opofferen? Ga-
briel (15) weet het antwoord: “Voor 
mij is het in 2025 de eerste keer als 
ambassadeur. Ik volg zelf woord- en 
toneelles in het conservatorium 

Enkele jaren geleden kwamen Fien, Gabriel, Mèrle, Rune en 
Yun nog zelf als jonge bezoekertjes naar Spinrag. Vandaag 
zijn zij trotse ambassadeurs van het kinderkunstenfestival. 

Ze introduceren met veel goesting een nieuwe generatie 
Spinraggers in de wereld van theater, film, ateliers …

“Door Spinrag 
hebben wij er een 
hele vriendenkring 
bijgekregen.”

Enthousiaste
jongeren gidsen
jou door Spinrag

Yun , Rune, Gabriel, Mèrle en Fien
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en kwam jarenlang als kind naar 
Spinrag. Maar het was mijn mama 
die me inschreef, zonder dat ik het 
wist. En ik ben blij dat ze dat deed, 
want ik kwam hier in een hele toffe 
bende terecht. We zijn ons met 
een vijftiental al een eindje aan het 
voorbereiden. Tijdens het festival 
bepalen we onderling wie wat doet. 
Ikzelf verlang ernaar om de deel-
nemers van het stadsspel uitleg te 
geven bij de start- en aankomst-
plaats. Gezellig druk en alleen maar 
blije gezichten!”

Voor Mèrle is het contact met de 
kindjes een grote motivator: “Het 
is zalig om samen met andere 
ambassadeurs boterhammen te 
smeren en uit te delen aan kindjes 
die naar ‘t Nest komen. In ‘t Nest is 
er dagelijks een korte, gratis per-
formance van jonge makers. Maar 
ik geniet er evenveel van om aan 
de popcornmachine te staan. Dan 
kan ik af en toe zelf stiekem wat 
popcorn eten.”

Vriendschap
Yun en Fien: “Wij doen graag de 
kaartjescontrole: aan de ingang de 
tickets of QR-codes scannen. Maar 
eigenlijk is alles leuk. De voornaam-
ste reden is dat we een hechte 
groep vormen. Wij zijn door Spin-
rag niet alleen beste vriendinnen 
geworden, we hebben er meteen 
een hele vriendenkring bijgekregen. 
We houden buiten Spinrag contact 
met elkaar via een WhatsApp-groep. 
Tijdens het reguliere cultuurseizoen 
komen we ook regelmatig tickets 
scannen bij familievoorstellingen.”

Dankzij de coördinatoren van de 
schouwburg, krijgen de jongeren de 

kans om ook buiten Spinrag voor-
stellingen mee te pikken. 
Gabriel: “Vorig jaar bezochten we 
samen in Kunstencentrum BUDA 
Shenanigans, een soort heden-
daags circus met speelgoed. Heel 
speels, creatief en grappig. Hele-
maal Spinragstijl!”

Zelf op het podium?
Dankzij hun gedeelde passie voor 
cultuur, hebben de Spinragambas-
sadeurs elkaar gevonden. Toch zijn 
ze ook heel verschillend. 

Rune: “Tijdens Spinrag ben ik graag 
het manusje-van-alles. Als er ergens 
extra hulp nodig is, haast ik me naar 
die plaats om bij te springen. Ik hou 
wel van wat stress en uitdaging. 
Tot voor kort speelde ik toneel bij 
Jeugdtheater Scherven in Bellegem. 
Toch zie ik mezelf veeleer naast dan 
op het podium staan. Over een paar 
jaar moet ik opnieuw een studie-
keuze maken: geluidstechnicus of 
producer of manager misschien?”

Ook Fien en Gabriel zijn geen grote 
podiumbeesten, maar zien zichzelf 
wel een rol spelen achter de scher-
men van de cultuursector. Yun is 
gefascineerd door K-pop: “Ik zing en 
dans heel graag, maar ik vrees dat 
er niemand zit te wachten op een 
Zuid-Koreaanse popartiest, die ei-
genlijk half Duitse, half Vlaamse is.” 
Mèrle durft wel luidop te dromen: 
“Ik hou enorm veel van toneelspelen 
en zingen. Het is echt mijn wens om 
zangeres of actrice te worden. In 
musicals bijvoorbeeld. Of misschien 
om later zelf als act op te treden 
tijdens Spinrag?”

Het kinderkunstenfestival 
Spinrag vindt plaats in de 
krokusvakantie van 1 tot 
7 maart. De hotspots van 
het festival zijn Buda-
scoop en Muziekcentrum 
Track, maar er zijn ook 
andere festivallocaties. 
Je ontdekt alle praktische 
info en het volledige pro-
gramma op de website. 
Bij elke activiteit staat 
een ticketprijs vermeld. 
Spinrag werkt samen 
met UiTPAS Zuidwest. 
Je spaart tijdens Spinrag 
punten en mensen met 
financiële beperkingen 
krijgen korting.

 › www.spinrag.be

Praktisch

“Het leuke aan 
Spinrag is dat je als 
bezoeker zelf mag 
meedoen.”

“Nieuwe games 
uittesten op café”

Howest heeft de beste 
game-opleiding van de 
wereld. Studenten blijven 
ook na hun studies in 
Kortrijk plakken om er 
als ondernemer aan de 
slag te gaan. Samen met 
Bolwerk organiseren 
drie van die jonge game-
ontwerpers Meet ’n Play, 
een maandelijks gamecafé 
in het Textielhuis.

Jonge ondernemers
Thomas Boone (27): “Jasper, Vital 
en ik kennen elkaar van tijdens onze 
studies bij Howest. Ook nu hebben 
we nog veel contact. We zijn alle 
drie startende ondernemers in 
Hangar K. Ikzelf ontwikkel er games 
onder de naam Eye Blink Twice.”

Jasper Feyaerts (26) en Vital De 
Wachter (22) richtten samen recent 
Hyper Vyper op: “Wij maken games, 
apps en andere software voor bedrij-
ven. Met de opbrengst daarvan wer-
ken we aan eigen games. Onze eerste 
game komt binnenkort op de markt.”

Meet ’n Play
Jasper: “Als developer is het inte-
ressant om je games te laten testen 
tijdens het ontwikkelingsproces. Zo 
krijg je feedback op de verhaallijn, 
spelwereld, moeilijkheidsgraad, 
muziek … Dat is wat er tijdens Meet 
’n Play gebeurt.”

Thomas: “Toen Bolwerk in 2023 het 
Textielhuis ging uitbaten, namen 
verschillende gebruikers er hun 
intrek. Op de eerste verdieping zit 
kunstenaarscollectief BAF!. Beneden 
ging het café opnieuw open. Bol-
werk polste bij een achttal game-
ontwikkelaars in Hangar K of ze er 
maandelijks hun games wilden laten 
testen. Wij waren er vanaf het begin 
bij en coördineren alles nu.”

Vital: “Wij nodigen gameontwik-
kelaars uit. Die komen meestal uit 
Kortrijk, maar sinds kort zijn er ook 
bij van andere regio’s. Daarnaast 
zorgen we voor de promo, zodat 
het publiek zijn weg vindt naar het 
Textielhuis.”

Ontmoeting
Thomas: “Meet ’n Play is leuk voor 
zowel ondernemers als publiek. 
Gameliefhebbers kunnen er games 
testen die door lokale start-ups 
ontwikkeld worden. Het is een unie-
ke kijk achter de schermen. Onder-
nemers krijgen er naast feedback 
ook de kans om hun netwerk uit te 
breiden.”

Vital: “En intussen kan je gezellig 
een glaasje drinken. Meet ’n Play 
vindt elke eerste woensdag van de 
maand plaats vanaf 19 uur. Voor 
meer info kan je terecht op de web-
site en de socials van Bolwerk.”

 › www.bolwerk.be/projecten/gaming-community

Jasper, Vital en Thomas
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Wat doet de gemeenteraad?
De taken van de gemeenteraad zijn uiteenlo-
pend: het vaststellen, opvolgen en aanpas-
sen van het meerjarenplan, het bepalen van 
budgetten en jaarrekeningen, het opvolgen 
van wijzigingen bij het stadspersoneel, het 
uitvaardigen van allerlei reglementen en ver-
ordeningen, het vastleggen van een politiere-
glement met politiestraffen en/of gemeente-
lijke administratieve sancties (GAS-boetes), …

Gemeenteraad volgen?
De Kortrijkse gemeenteraad komt elke derde 
maandag van de maand om 19 uur samen in 
de gemeenteraadszaal in het stadhuis. Via 
www.kortrijk.be/bestuur kan je een week 
voor de zitting de agenda raadplegen. Ook de 
verslagen vind je er terug. Je kan de gemeen-
teraad verder ook zelf bijwonen of volgen via 

een livestream, want het grootste deel van 
de zitting is openbaar.

Bijzonder Comité 
voor de Sociale Dienst
Een aparte OCMW-raad of raad voor maat-
schappelijk welzijn is er sinds 2019 niet meer. 
Er is wel een Bijzonder Comité voor de Sociale 
Dienst (BCSD), dat beslist over de individuele 
dossiers voor maatschappelijke dienstverle-
ning en integratie. Naast voorzitter Giovanny 
Saelens bestaat het BCSD uit acht andere 
leden: Mia Cattebeke, Lien Claassen, Dieter 
D’Alwein en Helga Kints (TBSK), Liesbeth 
Maddens en Peter Sustronck (N-VA), Joost 
Bonte (Vooruit) en Wouter Vermeersch 
(Vlaams Belang).

www.kortrijk.be/bestuur

De nieuwe 
gemeenteraad

In januari stelden we al de nieuwe burgemeester en 
schepenen voor. Zij maken ook deel uit van de gemeenteraad. 

Daarnaast zijn er nog 32 andere gemeenteraadsleden. Wie 
zijn de dames en heren die ons de komende zes jaar zullen 

vertegenwoordigen in de Kortrijkse gemeenteraad?

Vincent Van 
Quickenborne (TBSK)

Axel Ronse

Jeroen Ceuppens

Philippe De Coene

Pieter Soens

Marniek De Bruyne

Marleen Dierickx
(fractieleider)

Sien Vandevelde
(fractieleider)

Anke Seynaeve

Anaïs de Bethune

Nawal Maghroud

Arthur Vandenbulcke 

Karel Descheemaeker

Miet Callens

Nicolas Beugnies

Peter Sustronck

Veronique Decaluwe

Tine Soens

Philippe Dejaegher
(fractieleider)

Carmen RyheulSiska Buysschaert

Billy Buyse
(fractieleider)

Lieselot Declercq

Axel Weydts

Kelly Detavernier

Nysa VandersteeneMia Cattebeke

Joost Bonte

Helga Kints

Wouter Vermeersch
(fractieleider)

Liesbet Maddens

Lies Vercaemst

Voorzitter van 
de gemeenteraad

Raadsleden
Team Burgemeester
Stadslijst Kortrijk

Raadsleden N-VA

Raadsleden Vooruit

Raadsleden
Vlaams Belang

Raadsleden Groen
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Plannen om te verbouwen? Raadpleeg dan eerst 
de nieuwe Kortrijkse Bouwcode. Die wil van Kortrijk 
een aangename, levendige en toekomstgerichte 
stad maken. Deze maand onder de aandacht: een 
nieuwe voortuin.

Miriam en Stijn wonen al vijftien jaar in hun vrijstaande gezinswoning 
met ruime voortuin. “We wilden de tegels van de oprit naar de carport 
vervangen, een bijkomende parkeerplaats aanleggen en de voortuin 
verfraaien met nieuwe planten. Via de stadsdienst Bouwen, Milieu en 
Wonen kwamen we erachter dat voor een dergelijke heraanleg met 
bijkomende parkeerplaats een omgevingsvergunning vereist is. Voor-
tuinen beïnvloeden immers het straatbeeld, de uitstraling van de stad 
en de waterhuishouding.”

Miriam en Stijn kozen voor grasbetontegels voor maximale water-
doorlaatbaarheid. “We namen de afmetingen van onze voortuin en 
oprit opnieuw op, zodat maximum een derde verhard is. We zorgden 
voor struiken en bloemperken die niet te hoog worden om het zicht 
vrij te houden. Onze aanvraag voor de omgevingsvergunning dien-
den we online in via het Omgevingsloket Vlaanderen waar we ook de 
benodigde dossierstukken vonden”. 

Ook (ver)bouwplannen? Neem vrijblijvend contact op met de dienst 
Bouwen, Milieu en Wonen voor meer informatie en uitleg op maat van 
jouw project.

 › www.kortrijk.be/voortuin-verharden

Onze stad is in volle ontwik-
keling: toffe buurten, veiligere 
fiets- en wandelroutes, meer 
stadsparken en groen in de 
straten, andere woonvormen, 
ruimte voor ondernemen, wer-
ken en leren …

Het woonproject Tuinstraat-Nieuwstraat 
dicht bij het station is voltooid. Deze sa-
menwerking tussen Stad Kortrijk en PMV 
wil wonen betaalbaarder en gezinsvrien-
delijker maken.  Het project bestaat uit 
zestien gezinsvriendelijke en energiezuinige 
woningen met een gemeenschappelijke tuin. 
De woningen hebben twee of drie slaapka-
mers en energiebesparende voorzieningen. 
Elf woningen worden verhuurd door Kokon 
en SW+. Vijf woningen zijn te koop. Op 15 
februari organiseert ERA Becue een bezoek-
moment voor geïnteresseerde kopers.

 › www.kortrijk.be/tuinstraat-nieuwstraat

Bouwvergunning 
nodig voor 
jouw voortuin?

Kortrijk 
Overmorgen

Digitaal niet mee? 
Volg een Digi-Wadde!

Jean-Pierre Allewaert (68) heeft een 
passie voor wandelen, fitness en 
digitale tools. Met zijn nieuwsgierigheid 
en leergierigheid is hij een vertrouwd 
gezicht bij de Digi-Wadde workshops 
van Stad Kortrijk.

Een digitale start
“Ik ben gefascineerd door technologie. In 2017 kocht ik 
mijn eerste iPad. Overstappen van Windows naar Apple 
was even wennen, maar intussen gebruik ik mijn iPhone 
en iPad dagelijks voor van alles, van het uitstippelen van 
fietsroutes tot het lezen van nieuws en digitale betalin-
gen. Deze apparaten hebben mijn dagelijkse leven een 
stuk makkelijker gemaakt.”

Eerste kennismaking
“Enkele jaren geleden ontdekte ik de Digi-Wadde work-
shops via een flyer in de bibliotheek. Omdat digitale 
vaardigheden tegenwoordig onmisbaar zijn, vond ik het 

logisch om eens enkele sessies bij te wonen. Ze bieden 
een toegankelijke manier om bij te leren. De warme 
sfeer en de kleine groepjes maken de Digi-Waddes extra 
aangenaam. Je leert er niet alleen van de lesgevers, maar 
ook van elkaar.”

Praktisch en helder
“Ik volgde diverse workshops over Itsme, Doccle, Payco-
niq, parkeren in Kortrijk … De uitleg was altijd helder en 
praktisch. Vooral digitaal betalen en navigeren gebruik ik 
heel vaak. Dankzij Digi-Wadde heb ik geleerd hoe ik mijn 
smartphone optimaal kan inzetten voor allerlei prakti-
sche zaken. Zelfs mijn klantenkaarten staan nu digitaal 
op mijn telefoon.”

Gewoon doen
“Ik moedig iedereen aan om deel te nemen. De groepen 
zijn klein, de sfeer is goed, je leert veel en dat allemaal 
gratis. Ben je onzeker? Hier kan je in alle rust beginnen. 
Er is geen reden om schrik te hebben. De digitale we-
reld wordt steeds belangrijker. Met een beetje hulp kan 
iedereen mee.”

 › www.kortrijk.be/allemaaldigitaal/bijleren/digiwadde

Ook in 2025 worden tientallen 
Digi-Waddes georganiseerd. 
In februari leer je onder 
andere werken met elektro-
nische dienstencheques of 
maak je kennis met Instagram 
en ChatGPT. De Digi-Waddes 
vinden plaats op verschillen-
de locaties: OC’s, wijkcentra, 
de Deelfabriek … Check de 
website voor meer info.

Praktisch
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Eigen bedrijf
“Na mijn studies industrieel ingeni-
eur informatica ging ik aan de slag 
bij ML6. Dat is een van de eerste be-
drijven in België die zich met AI be-
zighouden. Ik startte er als ingenieur 
en klom na zes jaar op tot afdelings-
hoofd. Vorig jaar werd ik 30 jaar. Dat 
voelde als een kantelpunt in mijn 
leven. Ik had er altijd van gedroomd 
om zelf een bedrijf op te richten, 
maar dat vergt veel tijd en energie. 
Omdat ik binnenkort ook graag aan 
kindjes wil beginnen, besloot ik om 
niet langer te wachten en voor die 
droom te gaan. In juli zegde ik mijn 
job bij ML6 op.”

Hangar K
“Ik had al enkele concrete ideeën 
voor mijn bedrijf. Sowieso wou ik 
iets met AI doen en het liefst ook 
iets dat de samenleving ten goede 
komt. Omdat ik niet graag alleen 
thuis werk, vestigde ik mij in Hangar 
K. Ik kwam er in contact met andere 
beginnende ondernemers. Dat zijn 
allemaal mensen met een eigen 
expertise en een eigen netwerk. 
Van de ene leer je hoe je een bedrijf 
boekhoudkundig moet runnen. 
Via anderen kom je in contact met 
investeerders. Zo werden mijn 
plannen stilaan concreet: software 
ontwikkelen voor de zorgsector en 
dan specifiek voor huisartsen.”

Te veel administratie
“Wie de laatste jaren verhuisd is, 
heeft het misschien zelf ook mee-
gemaakt. Je contacteert de huisarts 
in je nieuwe buurt, maar die zegt dat 
er geen ruimte meer is voor nieuwe 
patiënten. Uit onderzoek blijkt dat 
50% van de Vlaamse huisartsen met 
dit probleem kampt. Tegelijk spen-
deren ze ongeveer 27% van hun tijd 
aan administratie. Ik ging zelf ook 
met een 30-tal artsen praten en 
daaruit blijkt dat ze die administra-
tie het minst leuke onderdeel van 
hun job vinden. Dus dacht ik: wat als 
we die administratieve last kunnen 
verlichten?”

AI op maat
“AI evolueert heel snel. De meesten 
kennen alleen ChatGPT, maar je hebt 
ook spraaktechnologie met AI. Zo 
bestaat er software die vergaderin-
gen opneemt en dan automatisch 
verwerkt in een verslag. Wij doen 
hetzelfde met patiëntenverslagen 
van huisartsen. Een microfoon 
neemt de consultatie op. Daaruit 
worden de nodige gegevens verza-
meld en automatisch in het verslag 
ingevuld. Wij gebruiken daarvoor 
bestaande technologie, maar 
verfijnen die, want onze software 
moet bijvoorbeeld kunnen omgaan 
met Vlaamse dialecten en medische 
termen.”

Testfase
“Momenteel maken al een tiental 
huisartsen gebruik van onze soft-
ware. Een van hen is de echtgenote 
van mijn zakenpartner Ignace Maes. 
Ook hij werkte voordien bij een groot 
softwarebedrijf en brengt heel 
wat ervaring naar Squire. Squire 

betekent trouwens schildknaap, 
knecht of hulpje in het Engels, want 
dat is wat wij willen zijn voor de 
huisartsen. We hopen dat er zich 
de komende maanden nog meer 
huisartsen aansluiten. Hun feedback 
is heel belangrijk voor de verdere 
ontwikkeling van onze software.”

Toekomst
“Omdat we nog in die testfase 
zitten, is het gebruik van Squire nog 
gratis. Maar binnenkort wordt onze 
software opgenomen in het com-
puterprogramma dat de huisartsen 
al gebruiken voor hun patiënten-
dossiers. Dan kunnen we eindelijk 
zelf inkomsten genereren. Ook de 
bijdrage van investeerders blijft 
belangrijk, want we hebben grote 
plannen voor de toekomst. We wil-
len de administratie van de Vlaamse 
huisartsen verder verlichten. En van 
zodra we klaar zijn in Vlaanderen, 
richten we onze blik op Europa. Te-
gelijk bekijken we of we ook andere 
mensen in de zorg kunnen onder-
steunen met AI. Recent haalden we 
via Entourage nog een som geld op 
die ons in staat stelde om de eerste 
werknemers aan te werven. Het 
gaat snel voor Squire!”

 › www.squireassist.com

 › www.hangark.be

“50% van de 
huisartsen moet 
patiënten weigeren.”

“Na de Vlaamse willen 
we alle Europese 
huisartsen bereiken.”

Squire 
introduceert 
AI in de 
zorgverlening

Je hebt misschien al eens een tekstje gemaakt met behulp 
van ChatGPT. Of een foto gemanipuleerd met een app op je 

smartphone. De Kortrijkse start-up Squire gebruikt artificiële 
intelligentie (AI) om de administratie van huisartsen te 

verlichten. Oprichter Stan Callewaert (30) licht toe.
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Sinds maart 2024 
kennen we de winnaars 
van de tweede editie 
van het Burgerbudget. 
Met een bedrag van 
€ 100.000 voeren 
inwoners creatieve 
acties uit om hun buurt 
aantrekkelijker te maken 
en te verbinden. Een 
burgerjury selecteerde 
tien winnende projecten, 
waaronder voedselpark 
Dubbele Haagjes.

Eetbare planten 
Wannes Ureel en een kerngroep van 
vrijwilligers transformeren samen 
met de buurtbewoners het park 
Dubbele Haagjes in een voedselpark. 
“We vullen het park geleidelijk aan 
met eetbare vruchten zoals bessen, 
pruimen, nectarines en noten. We 
willen gezonde, betaalbare voeding 
vanuit de korte keten dichter bij 
de mensen brengen en tegelijk de 
biodiversiteit verhogen.”

Plantmomenten  
verbinden de buurt
“De afgelopen plantmomenten 
waren een schot in de roos. Jong en 
oud hielp mee en zo leerden men-
sen van binnen en buiten de buurt 
elkaar beter kennen. Buren brengen 
spontaan soep of koekjes en zelfs 
een korte deelname bij het aanplan-

ten wordt gewaardeerd.”

Een mooi voorbeeld is buurtbe-
woonster Machteld. “Ze woont aan 
het park en verwacht een kindje. Om 
haar uitzicht op een kale muur te 
verbeteren, plantten we een geboor-
teboom voor haar jongste spruit. En 
ook andere buurtbewoners brengen 
ideeën aan. Zo stelde iemand voor 
om een plek te voorzien waar egels 
kunnen overwinteren.”

Plukken en genieten
Nu is het uitkijken naar de eerste 
bloei en de plukmomenten. “Binnen 
drie jaar zou de vruchtzetting echt 
op gang moeten komen. Iedereen 
die wil, mag dan gratis fruit komen 
plukken. Het zal me deugd doen als 

ik langsloop terwijl mensen plukken 
en een praatje slaan.”

Toekomstplannen
Het voedselpark werd op 25 januari 
officieel geopend, met een pergola 
vol eetbare klimplanten als blikvan-
ger. “Binnenkort krijgen alle bomen 
infobordjes en later organiseren we 
workshops over snoeien en het ver-
werken van snoeiafval. Want na drie 
jaar komt ook het onderhoud van het 
park erbij. Als er budget overblijft, 
zijn er al ideeën om het Volksplein 
aan te pakken met een boomhut, 
bomen en eetbare planten.”

 › www.kortrijk.be/burgerbudget

 › Instagram: voedselpark_dubbelehaagjes

Voedselpark 
Dubbele Haagjes

Nancy Denys

Stad Kortrijk is een diverse organisatie 
waar iedereen met zijn eigen talenten een 
plek kan vinden en groeien. In deze rubriek 
laten we medewerkers aan het woord.

Switch voor de start
Nancy Denys (55) is technisch medewerker bij team 
Protocol. Nancy: “Voordien was ik 16 jaar redster in het 
zwembad van Waregem. Na al die jaren had ik zin in 
verandering en begon ik kort voor de coronaperiode in de 
horeca te werken. Geen ideale timing, en daarom was de 
keuze snel gemaakt toen ik een vacature voor medewer-
ker schoonmaak bij Stad Kortrijk zag.”

“Die functie heb ik uiteindelijk nooit uitgeoefend, want 
nog voor de start kreeg ik de vraag of ik het niet zag 
zitten om in de plaats daarvan medewerker bij team 
Protocol te worden. Ik hoefde daar niet lang over na te 
denken, want deze baan biedt alles wat ik zoek.”

Alfabet-takenpakket
“Ik wou vooral een job met veel beweging, sociale con-
tacten en variatie. Ik heb een ‘alfabet-takenpakket’: mijn 
taken gaan van A tot Z. Mijn collega's en ik verzorgen de 
recepties van de stad, leiden huwelijken in goede banen, 
ontvangen drankleveringen, doen soms boodschappen ... 
We staan eigenlijk klaar voor iedereen. Het is de perfecte 
combinatie van mijn vorige jobs.”

“Af en toe gebeurt er iets onverwachts, en dan moet 
ik snel schakelen. Ik haal voldoening uit punctueel 
werken en oplossingen zoeken voor anderen. Als ik 
een glimlach op iemands gezicht kan toveren, ben ik 
tevreden. Onlangs kreeg ik een complimentenkaartje 
van een collega, en dat ontroerde me. En natuurlijk is 
ook de werkzekerheid bij de stad mooi meegenomen. 
Ik weet nu al dat ik deze functie tot mijn pensioen wil 
blijven doen.”

 › www.kortrijk.be/werken-bij-kortrijk

Vind je ritme bij 
Stad Kortrijk

Het burgerbudget in actie
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Evidente keuze
Iedereen die op zoek is naar bio- 
en fairtradetextiel vindt zeker zijn 
gading in de zaak in de schaduw 
van de Sint-Maartenskerk. Maria 
Dermaut: “Het aanbod gaat van 
kleding en ondergoed tot bed- en 
badlinnen en huishoudtextiel, en 
richt zich zowel tot volwassenen als 
kinderen. De keuze voor fair trade 
was voor mij een evidentie, want ik 
ben ermee opgegroeid. Mijn ouders 
waren pioniers in de sector met hun 
kleine groothandel Stof en Aarde. 
Na de geboorte van mijn dochter 
Valentina begon ik meer stil te staan 
bij een faire en duurzame wereld. Ik 
wil dat er nog een mooie toekomst 
voor haar is weggelegd.”

Lifeschool Ghana
“Van mijn vijfde tot mijn zestiende 
ging ik regelmatig met mijn moeder 
naar Ghana, waar ze samen met de 
plaatselijke bevolking Lifeschool 
Ghana oprichtte. Dat burgerinitiatief 
begon als een educatief project dat 
jongeren naar school hielp, maar 
focust nu op watervoorziening en 
boslandbouw. Lifeschool wil de 
verwoestijning tegengaan en kleine 
landbouwgemeenschappen onder-
steunen met projecten zoals een 
groot waterreservoir. Ghana werd 
een belangrijk deel van mijn leven 

als kind en als tiener. Ik zag er veel 
armoede en wou zelf geen geld ver-
dienen ten koste van anderen. Als 
moeder wil ik niet dat andermans 
kind honger heeft of in slavernij 
moet werken.”

Duurzame handel
“Ghana draag ik nog altijd in mijn 
hart. Daarom verkoop ik bijvoorbeeld 
wenskaarten of, tijdens de kerst-
periode, sokken waarvan een deel 
van de opbrengst rechtstreeks naar 
Lifeschool gaat. Alles hangt met 
elkaar samen: duurzaamheid kan niet 
zonder duurzame handelsbetrekkin-
gen. Labels zoals het GOTS-keurmerk 
garanderen dat de producten wel 
degelijk fair en ecologisch zijn. Fair 
trade betekent bijvoorbeeld dat er 
aandacht is voor de sociale voor-
waarden, zoals een eerlijk loon of het 
recht op vakantie en zwangerschaps-
verlof. Ecologisch houdt bijvoorbeeld 
in dat er geen chemische sproeimid-
delen zoals pesticiden en herbiciden 
worden gebruikt bij de teelt.”

Tijdloze kwaliteit
“Grondstoffen afkomstig van bio-
logische teelt zijn sterker en van 
betere kwaliteit, waardoor kleding 
langer meegaat. Faire merken 
besteden meestal minder budget 
aan marketing, zodat de prijzen 
lager liggen dan die van de premium 
modemerken. De collectie bestaat 
vooral uit tijdloze stukken. Ze surft 
niet mee met trends, waardoor je de 
stukken langer kan blijven dragen. 
Dat is uiteindelijk voordeliger.”

COMMERCE!
Ook Stad Kortrijk draagt duurzaam-
heid hoog in het vaandel. Binnen 
het Interregproject COMMERCE! 
zet de stad dit jaar 25 kleding- en 
textielwinkels in de kijker. Een mooie 
mix van winkels die ofwel zoals 
Maria’s corner zelf al inzetten op 
duurzaamheid, ofwel onder impuls 
van de stad hier hun eerste stappen 
in willen zetten. Dit door duurzame 
collecties op maat van hun winkel 
uit te proberen onder begeleiding 
van de experten van COSH! De actie 
wordt digitaal gepromoot via het 
platform van COSH! Daarnaast 
komen er wandelkaarten met de 
handelszaken die je gratis zal kun-
nen ophalen bij Visit Kortrijk.

 › www.mariascornersite.wordpress.com

 › www.lifeschoolghana.wordpress.com

 › www.cosh.eco

“Ik wil dat er nog 
een mooie toekomst 
voor mijn dochter is 
weggelegd.”

“Grondstoffen 
afkomstig van 
biologische teelt 
zijn sterker en van 
betere kwaliteit, 
waardoor kleding 
langer meegaat.”

Fair en 
ecologisch 
shoppen 
bij Maria’s 
corner

Maria Dermaut (32) begon 8 jaar geleden met 
haar winkel Maria’s corner. Ondertussen is het een 

vaste waarde voor wie een faire en ecologische 
wereld belangrijk vindt.
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“Vrienden met  
Sagan en Bettiol” UiT in

Kortrijk
Vorig jaar leerde 
Vlaanderen Rik Bossuyt 
(55) kennen als de 
steppende steward 
tijdens Kuurne-Brussel-
Kuurne (KBK). Al 27 jaar 
begeleidt hij renners 
en hun ploegen op de 
grootste koersen. Ook 
op zondag 2 maart is hij 
weer van de partij.

Passie voor organisatie
“Mijn grootste passie is niet het 
wielrennen zelf, maar de organisa-
tie rond zo’n groot evenement. Als 
jonge gast was ik steward op Rock 
Torhout en Dranouter. Samen met 
wat collega’s richtten we een vzw 
op en verlegden we onze focus naar 
wielerwedstrijden. Intussen telt onze 
vzw 300 vrijwilligers en staan we 
in voor de veiligheid van tientallen 
koersen in binnen- en buitenland.”

KBK
“Dat organiseren en coördineren in 
mijn bloed zit, blijkt ook uit mijn job 
als coördinerend directeur van de 
Katholieke Basisscholen Kortrijk. 
Grappig feit: afgekort is dat KBK, 
net zoals Kuurne-Brussel-Kuurne. 
Die koers heeft vorig jaar wel wat 
teweeggebracht. Nadat ik Wout 
van Aert begeleidde op een step, 
kreeg ik plots veel aandacht. Van die 
aandacht maak ik graag gebruik om 
de vrijwilligers die de koers in goeie 
banen leiden, onder de aandacht te 
brengen.”

Diverse taken
“Op grote wedstrijden zoals de 
Ronde van Vlaanderen zijn er zeker 
250 van onze stewards aan het 
werk. Voor KBK is dat ongeveer 50 
man. Tot onze taken behoren het 
begeleiden van ploegbussen, het 
coördineren van de podiumanimatie, 
spandoeken ophangen, de perszone 
klaarzetten … Van de koers zelf zie 
je op zo’n dag niet veel. Maar dat 
vind ik niet zo erg. Zelfs als ik thuis 
vanuit de zetel naar het wielrennen 
kijk, heb ik eigenlijk meer oog voor 

de stewards dan voor de renners.”

Winnaar begeleiden
“Ikzelf begon 27 jaar geleden als 
steward aan de ingang van een 
pers parking. Nu begeleid ik de win-
naar, zodat die op tijd is voor inter-
views, dopingcontrole, persconfe-
rentie … Mijn werk zit er pas op als 
hij veilig en wel terug in de ploegbus 
zit. Ik ontmoette de afgelopen jaren 
veel kampioenen. Peter Sagan is een 
fantastische kerel. En met Alberto 
Bettiol ga ik de dag voor een koers 
soms een koffietje drinken. Die ap-
preciatie doet deugd!”

Rik (links) en een groep vrijwilligers aan P Broel.

In 2025 zetten we enkele nieuwe handels-
zaken uit het Kortrijkse stadscentrum in de 
kijker. Deze maand eigenlijk geen hande-
laar, maar ze hebben wel een etalage: Open 
MediaLab van Quindo.

Communicatieverantwoordelijke Emilie De 
Clerck (31): “De Kortrijkzanen kennen ons voor-
al van de radio-uitzendingen, maar we doen 
veel meer dan dat. Quindo is een plek waar 
jongeren kunnen experimenteren met verschil-
lende vormen van media: foto en video, radio 
en podcast, maar ook nieuwere technieken.”

Community builder Gaétan Van Hulle (27): 
“Sinds januari kan je in de Broelkaai 1B het 
Open MediaLab bezoeken. Jongeren tussen 
15 en 25 (maar we kijken niet op een jaartje) 
kunnen hier de mogelijkheden van virtual en 

augmented reality, projection mapping, artifi-
ciële intelligentie ... ontdekken.”

Gaétan: “Onze radiostudio bevindt zich in Mu-
ziekcentrum Track, maar we hadden daar te wei-
nig ruimte voor andere activiteiten. Via Kortrijk 
Zaait kwamen we in dit pand terecht. Door dit 
project betalen we minder huur en de stad regelt 
bovendien de administratie met de verhuurder.”

Emilie: “Onze jongeren vinden laagdrempe-
ligheid belangrijk. Hier kan je letterlijk eerst 
eens aan het raam komen kijken vooraleer je 
binnenstapt. Op termijn willen we een com-
munity uitbouwen, waarbij de jongeren elkaar 
zelf met (nieuwe) media leren omgaan.”

 › Meer info en openingsuren op www.quindo.be

 › www.kortrijkzaait.be

Open MediaLab Quindo
De Etalage

Woon de ploegvoorstel-
ling bij vanaf 10.40 uur. Het 
startschot volgt om 12.05 
uur. Er is doorlopend ambi-
ance met livemuziek.

 › www.kuurne-brussel-kuurne.be

Start op
Grote Markt
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Kiana Verstraete (23) is finaliste voor de 
Miss België verkiezing die op 15 februari 
plaatsvindt in De Panne. Ze werkt als 
wimper- en wenkbrauwstyliste en 
gaat in haar vrije tijd graag iets eten, 
skeeleren en shoppen.

Stadsmens
Kiana: “Ik woon in centrum Kortrijk en ben echt een 
stadsmens. Ik hou van de gezelligheid en het ruime 
aanbod aan activiteiten. Sinksen is mijn lievelingsevent. 
Voor een hapje verkies ik zaken met verse ingrediënten 
en ambachtelijke producten. Ik denk bijvoorbeeld aan de 
lekkere belegde broodjes met kip aan het spit van Chez 
Duhamel. Andere favoriete adresjes zijn IzyCoffee,  
M Foodbar, Billy Ray, Sprezza, Parkhotel, Paul’s Boutique, 
Mali Asian en Agency’s Grillhouse.”

Skeeleren uit noodzaak
“Ik skeeler vaak langs de Leie. Dat deed ik al van kleins 
af aan, maar ik was ermee gestopt. Zo’n 8 jaar gele-
den pakte ik de draad weer op. Ik heb het syndroom 
van Haglund, een aandoening waardoor mijn hiel extra 
bot aanmaakt. Hierdoor heb ik al meerdere operaties 
moeten ondergaan, telkens gevolgd door een lange 
revalidatie. Lopen en veel andere sporten zijn niet meer 
mogelijk, dus skeeleren is voor mij een goed alternatief. 
Ook wandelen lukt nog, het liefst langs de Leie of in 
Stadsgroen Marionetten. Dat groene pareltje ontdekte 
ik pas recent.”

“Tot slot is flaneren in de winkelstraten een van mijn fa-
voriete bezigheden. Zo shop ik graag bij Verduyn, Caroline 
Biss, Meli Melo, PP Kortrijk … De perfecte manier om te 
ontspannen!”

Kiana Verstraete
Toerist in eigen stad

BEST OF I MUVRINI
ZO 9 > MA 10 FEB
DEPART
I Muvrini, de wereldwijd populaire 
Corsicaanse vocale groep, com-
bineert traditionele muziek met 
westerse invloeden. De groep brengt 
een mix van levenslust, sociale 
bewogenheid en idealisme, met een 
diepgewortelde melancholie.

 › www.schouwburgkortrijk.be 

SECTORMOMENT 
KORTRIJKSE 
MUZIEKSCENE
DI 11 FEB
MUZIEKCENTRUM TRACK
Ben je muzikant in Kortrijk of betrok-
ken bij de Kortrijkse muziekscene? 
Tijdens het sectormoment gaat 
Kirsten Lemaire in gesprek met boei-
ende sprekers. Er zijn thematafels 
met tips voor je muzikale carrière  
en de resultaten van de popraad- 
enquête 2023.

 › www.muziekcentrumtrack.be

WILLIAM BOEVA
ZA 22 FEB
OC AALBEKE
Bang voor 13, maar niet voor 
de lach, gaat over de dwang-
neuroses van Wiliam Boeva. 
Zijn leven wordt erdoor 
bepaald. Beleef hilarische, 
pijnlijke situaties terwijl 
Boeva de schijn ophoudt alles 
onder controle te hebben.

 › www.schouwburgkortrijk.be

CONCERT KOOR ALFABET  
EN TOM HOORNAERT
ZA 15 FEB
SINT-GODELIEVEKERK HEULE-WATERMOLEN
De sfeervolle Sint-Godelievekerk in Heule-Watermolen is het decor  
van een uniek concert. Koor Alfabet, onder leiding van dirigent Jurgen  
Vandenberghe, brengt een diversiteit aan klanken met organist Tom 
Hoornaert aan de toetsen van het eeuwenoude orgel. Van John Rutter  
tot Afro-Amerikaanse spirituals en van een Ests winterliedje tot een  
Afrikaans Zulu-strijdlied. Alfabet viert met dit optreden zijn 40-jarig  
jubileum. Het concert maakt ook deel uit van 15 jaar OC Molenheem.

 › www.schouwburgkortrijk.be

Stem Kiana naar de overwinning tijdens 
de Miss België verkiezing: sms MB15 naar 
6665 (€ 1/sms) of online via deze QR-code.

 › Meer tips in eigen stad op www.visitkortrijk.be

Stem Kiana

UiT in KortrijkUiT in Kortrijk
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Al meer dan een 
halve eeuw genieten 
Bissegemnaren jaarlijks 
van een goeie klucht 
dankzij toneelvereniging 
Edelweiss. Dit jaar 
verlengen ze de 
kerstsfeer met zeven 
voorstellingen van de 
komedie Zalige Inlegzolen.
Sinds 1968
Voorzitter Filo Dumon: “De eerste 
voorstelling van Edelweiss was in 
1968. Uit die beginperiode zijn er 
geen leden meer over, maar onze 
vereniging telt wel nog altijd 56 
leden van alle leeftijden. Recent nog 
kwamen er vijf jonge mensen bij. 
Voorlopig hebben we dus geen pro-
blemen met rekrutering, maar geïn-
teresseerden zijn altijd welkom!”
Rik Viaene: “Er zijn leden uit Bisse-
gem, maar ook uit Heule en Wevel-
gem en ikzelf kom uit Marke. Vroe-
ger had je in elke kleine gemeente 
wel een toneelgroep, maar dat is fel 
verminderd.” Secretaris Guido Deleu 
vult aan: “In een toneelvereniging 
heb je meer dan alleen toneelspe-
lers nodig. Ook de mensen die de 
techniek doen, decors bouwen, de 
bar bemannen of de zaal klaarzet-
ten, zijn onmisbaar.”

Komedies
Filo: “Elk jaar voeren wij een to-
neelstuk op tijdens de laatste twee 
weekends van februari. Vanaf 
oktober repeteren we elke dinsdag 
en donderdag in OC De Troubadour 
in Bissegem. We kiezen elk jaar zelf 
een stuk en geven daarbij de voor-
keur aan komedies.”

“Vroeger deden we soms ook 
tragedies, maar we merkten dat de 
bezoekers van het amateurtoneel 
vooral eens goed willen lachen. 
Dit jaar spelen we het stuk Zalige 
Inlegzolen. Het verhaal speelt zich 
af op een kerstmarkt. Een van de 
kramen verkoopt inlegzolen die niet 
alleen de voeten, maar ook de har-
ten van de bezoekers verwarmen”, 
lacht Guido.

Mee met de tijd
Filo: “Vorig jaar begonnen we met 
een online ticketsysteem. We merk-
ten dat dit de ticketverkoop alleen 
maar ten goede kwam. Het neemt 

voor veel mensen een drempel weg. 
Je hoeft nergens naartoe te gaan 
of een lid van onze groep te ken-
nen om aan tickets te geraken. We 
verwachten dit jaar zeven keer 200 
toeschouwers.”

Rik: “Nog een tip voor de bezoekers: 
bestel voor de voorstelling al je 
drankjes voor tijdens de pauze. Je 
krijgt een tafeltje toegewezen, waar 
het barteam je drankjes klaarzet. 
Geen stress meer dus, maar een 
heerlijk ontspannende toneel-
avond!”

 › www.toneel-edelweiss.be

“Mensen willen  
vooral goed lachen”

UiT in KortrijkUiT in Kortrijk

MEER UIT?
Ontdek alles wat Kortrijk in 
februari te bieden heeft op 
www.uitinkortrijk.be. Je leert 
er ook alles over de UiTPAS. 
Als aanbieder op deze website 
verschijnen? Voer je activiteit 
in op www.uitdatabank.be.

KORTRIJKS CREATIEF 
TALENT ONTDEKKEN 
TIJDENS CIRCUIT ARTISTIEK
DOORLOPEND
OC AALBEKE, BELLEGEM EN BISSEGEM
Met Circuit Artistiek stellen de ontmoetingscentra van Aalbeke, Belle-
gem en Bissegem publieke ruimtes ter beschikking voor de creaties van 
lokale kunstenaars. Verschillende disciplines van de beeldende kunst 
komen op de locaties samen: tekenkunst, fotografie, mixed media, werk 
met olieverf en acryl, digital art … In een viermaandelijks circuit wisse-
len de werken van locatie. Zo kan iedereen een jaar lang genieten van 
beeldend werk in de ontmoetingscentra.

 › www.kortrijk.be/circuitartistiek

BRUSSELS 
PHILHARMONIC
ZO 23 FEB
SINT-ELISABETHKERK
Festival Kortrijk duikt met The 
Firebird in de rijke verhalenwereld 
van de Griekse mythes. Brussels 
Philharmonic brengt met sopraan 
Lore Binon werk van Janáček, Vivier 
en Stravinksy. Peter Rundel dirigeert.

 › www.festivalkortrijk.be

MEEZINGEN MET ENCHANTÉ
ZA 22 FEB
OC LANGE MUNTE
Zangplezier vinden in het samen zingen, daar draait het om bij Enchanté! 
Iedereen die graag zingt, mag meedoen. ’t Zinkt en VoKal brengen je tijdens 
Enchanté in de sfeer en begeleiden je op een trip met bekende popmuziek. 
De komende maanden kan je in de OC’s Lange Munte en Bissegem terecht 
voor enkele avonden puur zangplezier. Noteer alvast zaterdag 22 februari 
als eerste afspraak in OC Lange Munte met VoKal. Enchanté begint om 20 
uur. Inschrijven hoeft niet. Een vrije bijdrage is welkom.

 › www.kortrijk.be/enchante

Boven: Sophie Vande Walle, Kirsten Vercruysse, Guido Deleu en Rik Viaene
Onder: Keano Vanlerberghe en Filo Dumon
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camille.maes
#winterinkortrijk24
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jochen_deweer
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katrien_0704
#winterinkortrijk24

catherinevandoorne
#winterinkortrijk24

brecht.vancoillie
#winterinkortrijk24

findajourney
#winterinkortrijk24

callewaertgreet
#winterinkortrijk24

emilynssns
#winterinkortrijk24

#
igkortrijk

“We waren meteen verliefd op het neoklassieke herenhuis. 
De ruime kamers met hoge plafonds en moulures, de mooie 
schouwen in Belgisch marmer, de lambriseringen, de houten 
vloeren en beschilderde plafonds … Ze vormden het perfecte 
kader voor het restaurant dat wij wilden opstarten. Op de ver-
diepingen was ruimte genoeg voor een comfortabele woning.”

Aan het woord zijn Piet Gheysen en Siska Craeymeersch, 
sinds 2004 de eigenaars van het herenhuis. “Brouwer Félix 
Verscheure bouwde de woning in 1854. Achteraan lag zijn 
brouwerij: Brasserie Le Fort. Na hem kwamen een wijnhandel 
en een koffiebranderij. De industriële gebouwen zijn intus-
sen verdwenen, maar het herenhuis bleef bestaan. Pianist 
François Glorieux werd er in 1932 geboren.”

“Het huis was in goede staat. We hebben alleen het buiten-
schrijnwerk en het sanitair vernieuwd. We zijn blij het mooie 
interieur en de rijke geschiedenis van het huis te mogen delen 
met onze klanten.”

Plein 12, Kortrijk
Bouwjaar 1854

Wonen in een erfgoedpand 

A la Poire d’Or 
Uit de oude doos

Tegenwoordig zien we het ene café na het 
andere verdwijnen, maar ooit zag je er in 
Kortrijk in elke straat een of meer. Zo vond je 
begin de jaren 1900 A la Poire d’Or op de hoek 
van de Magdalenastraat en de Beheerstraat. 
De Magdalenastraat maakte in de middel-
eeuwen al deel uit van de kortste weg tussen 
Kortrijk en Rijsel. De naam dateert van 1876 
en verwijst naar de verderop liggende Magda-
lenakapel. Rond die tijd werd ook de Gouver-
nementstraat (nu Beheerstraat) aangelegd.

Op de hoek van de twee straten was dus A la 
Poire d'Or of In de Gouden Peer gevestigd. De 
herberg had een stalling waar de bezoekers 
hun paarden konden stallen. In het gevelka-
pelletje boven de ingang prijkte een levens-
groot beeld van Sint-Rochus. De herberg 
overleefde de bombardementen van 1944 
niet. Tegenover La Poire d’Or was een ander 
café gevestigd: Den Appel. In de recente 
geschiedenis vinden we Den Appel terug als 
naam van het rondpunt, dat eind 2023 een 
tunnel werd.

Piet en huidig uitbater Vincent De Groote

driessensniels
#winterinkortrijk24

charlottebrulez
#winterinkortrijk24
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ingekaderd

Het was weer gezellig op de jaarlijkse nieuwjaarsreceptie van de stad.


